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				Unde ne gasiti?			

							
				Biserica Evanghelica Romana din Geneva 			

							
				Îi așteptăm pe toți cei ce au aceeași viziune cu noi să ne contacteze și să ia parte la părtășia noastră.		
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